
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 21 listopada 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Panie Ministrze! 

Nowe regulacje prawne nakładają na dyrekcje placówek medycznych obowiązki dotyczące podwyżek 

wynagrodzeń dla personelu medycznego. Kwoty wynikające z wyliczeń, które zostały przygotowane przez 

rząd, i wypłacone przez Narodowy Fundusz Zdrowia nie pokrywają potrzeb. W przypadku Specjalistycznego 

Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc w Koszalinie kwota na podwyżki wynagrodzeń urosła już do 

ok. 400 tysięcy zł miesięcznie, a kwota przekazywana przez NFZ to nieco ponad 90 tysięcy zł miesięcznie, na 

same podwyżki brakuje więc ponad 300 tysięcy zł tylko w skali miesiąca. 

Oczekuję od ministra zdrowia pilnego zainteresowania się tym problemem. 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


